
 

Schriftelijke vragen PvdA Ede aan het college, ingevolge artikel 42 van het reglement van orde van 

de gemeenteraad van Ede 

Datum: 9 september 2019 

 

Onderwerp: Personeelstekort geestelijke gezondheidszorg, vertrek Pro Persona uit Ede 

 

In de Gelderlander van zaterdag 7 september jl. stond een artikel over een schrijnend tekort aan 

personeel binnen de geestelijke gezondheidszorg. En meer specifiek over het inzetten van 

bewakingspersoneel bij Pro Persona voor de zorg en het aangekondigde vertrek van Pro Persona uit 

Ede dat grote verliezen heeft, als gevolg hiervan. 

 

De PvdA vindt het ontzettend belangrijk, essentieel, dat de inwoners van de gemeente Ede voor 

geestelijke gezondheidszorg kunnen rekenen op toegankelijke, veilige en goede zorg. Ook vinden we 

dat de gemeente Ede deze belangrijke zorg moet kunnen inkopen met de garantie dat er voldoende 

gekwalificeerd personeel is om mensen te helpen en begeleiden. Wij maken ons zorgen of dit 

voldoende geborgd is.  

 

De PvdA Ede heeft naar aanleiding van het artikel de volgende vragen aan het college. 

• Welke effecten ziet het college als gevolg van het personeelstekort binnen de geestelijke 

gezondheidszorg in Ede? 

• Welke maatregelen kan het college nemen om ervoor te zorgen dat inwoners de juiste zorg 

blijven krijgen van personeel dat hiervoor is opgeleid? 

• Deelt het college onze zorg en zo ja, kan het college de raad nader informeren over de 

knelpunten, gevolgen en oplossingen van het personeelstekort in de geestelijke 

gezondheidszorg in Ede? 

• Was het college ervan op de hoogte dat bij Pro Persona personele tekorten werden 

opgevangen met de inzet van beveiligingspersoneel? Zo ja, wat heeft het college met deze 

wetenschap gedaan?  

• Welke gevolgen heeft het sluiten van de locatie Ede van Pro Persona voor de 

toegankelijkheid van deze zorg voor inwoners van Ede? Kan dit bijvoorbeeld leiden tot 

wachtlijsten voor onze inwoners? 

Ik verzoek u deze vragen binnen de gestelde termijn van 30 dagen te beantwoorden. 

 

Namens de PvdA Ede, 

Raadslid Harry van Huijstee 

 

 

 

https://www.gelderlander.nl/nijmegen/pro-persona-zette-beveiligers-in-als-

zorgpersoneel~afd0cc2d/?utm_campaign=socialsharing_web&utm_medium=social&utm_source=wh

atsapp 

 


